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W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze 23 paZdziernika2}23r zwracalam
uwage na awariq doSwietlenia przej5cia dla pieszych na ulicy Promiennej obok
pawilon6w. Niestety do dzisiaj awaria nie zostala usuniqta i mieszkancy nie mogq
korzystad z dobrze oSwietlonego przej6cia. A niestety, po zmierzchu piesi s4 slabo
widoczni dla kierowc6w.

Bardzo proszq o podjqcie dzialaf, byjak najszybciej awaria zostala usuniqta.
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